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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi 
 

Datum: 10/02/2021  
 
Onderwerp vraag: Speelbossen in Mechelen 
 

Toelichtende nota 
 
Recent lazen we in de media dat een lid van de meerderheid samen met een 
collegelid pleitten voor de aanplanting van speelbomen. Ik hoop dat hun 
kleinkinderen hier van kunnen genieten. Want eer de bomen klimwaardig zijn 

zullen er wel enkele voorbij gaan. 
Ik hoop dat hun kinderen wel kunnen genieten van de huidige speelbossen. 
Daarom de volgende vragen. 
 

Vragen 
- Hoeveel speelbossen telt Mechelen? 
- Over welke oppervlakte spreken we dan? 
- Zijn er speelbossen die gaan verdwijnen voor andere doeleinden? Indien 

ja, welke speelbossen (of delen ervan) en welke herinrichting krijgen deze 
ruimten? 

- Hoeveel speelbossen staan er gepland in de komende periode? Binnen welk 
termijn worden deze gerealiseerd. 
 

 
Hamid Riffi 
10/02/2021 
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